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SLOVENSKÝ RYBÁRSKY ZVÄZ 

MIESTNA ORGANIZÁCIA DOLNÝ KUBÍN 

ZÁPISNICA č. 4/25 

zo zasadnutia výboru MO SRZ Dolný Kubín konaného v Rybárskom dome dňa 02.06.2025 

Obrancov mieru 1781/1 026 01 Dolný Kubín 

 

Prítomní : Andrej Benka, Ing. Marek Mäsiar, Mgr. Martin Bartoš, Róbert Milan, Martin 

Bachleda, Martin Hubinák, Ján Flajs. 

 

Za KK:  Ing. Martin Lakoštík,  

 

Program :  

1. Kontrola plnenia úloh 

2. Organizačné otázky – informácie 

3. Predaj povolení za rok 2025 

5. Rôzne 

 

Priebeh zasadnutia : 

 

Zasadnutie výboru otvoril predseda MO SRZ p. Andrej Benka, ktorý privítal 

prítomných členov výboru. Konštatoval, že výbor je uznášaniaschopný. Program bol 

jednohlasne prítomnými odsúhlasený bez pripomienok.  

 

Bod 1 : Kontrola plnenia úloh 

 

Trvajúce úlohy : 9/22 – výkup pozemkov, - trvalá 21/22 – registratúrny poriadok, uloženie 

a skartácia dokumentov, 1/24 zosúladiť schválené miery rýb počas predošlých ČS a do 

septembra 2025 odoslať žiadosť na radu SRZ ohľadom prerevírovania a zvýšenia mier rýb na 

revíroch v našej MO, 3/24 Evidencia náradia a prostriedkov, ktoré sa používajú na brigády a 

rybárske preteky, 3/25 Inventarizácia majetku vo vlastníctve našej MO, 4/25 Oslava 100 rokov  

našej Miestnej Organizácie. 

 

Nesplnené : 

 

Bod 2 : Organizačné otázky – informácie 

 

Tajomník predložil na prejednanie: 

- Informoval výbor o doručenej pošte za mesiac máj. 

- Predložil výzvu od Slovenského pozemkového fondu na doloženie dokladov kvôli aktivácii 

elektronickej schránky.   

- Informoval o zámere Národného parku Malá Fatra zmeniť hranice ochranného pásma 

a návrhu Programu starostlivosti o Národný park Malá Fatra a jeho ochranné pásmo na roky 

2025-2054.  

- Predložil výboru žiadosť o prerušení členstva od Jána Dyrca. 

     Za: 7   Proti: 0      Zdržal sa: 0 

Predseda 

- Informoval o príprave žiadostí, ktoré sa zašlú na Radu SRZ ohľadom zvýšení mier 

jednotlivých druhov rýb, ktoré boli schválené na predošlých členských schôdzach. Taktiež 



 2 

sa pripravuje žiadosť ohľadom zmeny revíru Orava č.1 b  3-2711-6, ktorý sa zlúči s revírom 

3-2712-6 Orava č.1 c. Bude tiež potrebné požiadať o predlženie výnimky na používanie 

malých plavidiel na revíry 3-2621-1. 

- Navrhol zvýšiť mieru pstruha potočného na všetkých revíroch v našej MO na 30cm. 

Za: 7   Proti: 0      Zdržal sa: 0 

Informoval o ponuke p. Janotíka ohľadom vyrovnania za ryby. Pán Janotík ponúka pozemky 

vo výmere 400 m2. 

Za: 7   Proti: 0      Zdržal sa: 0 

- Informoval o možnosti kúpy pozemkov na staronovom jazere (párničkovo).  

 

Bod 3 : Predaj povolení za rok 2025 

 

Vedúci športovej činnosti 

- Informoval o ukončení oficiálneho predaja povolení na rok 2025. Celková suma za predaj 

činí 116 551 eur. Dopredaj povolení bude pokračovať do septembra. 

 

Bod 4. Rôzne  

 

Predseda: 

- Vyjadril nesúhlas zo zverejňovaním príspevkov, ohľadom aktivít v našej MO, na sociálne 

siete skôr ako budú príspevky zverejnené na oficiálnych stránkach našej MO. 

 

Tajomník 

- Informoval výbor o účasti dvoch muškárskych družstiev v 1. lige-jarné kolo, ktoré sa bude 

konať 7-8.6.2025 na rieke San v Poľsku. Organizačné družstvo Vranov nad Topľou  

podmienilo účasť na tejto súťaži zaplatením 200eur na družstvo (za povolenky) aj napriek 

tomu, že štartovné za účasť už bola zaplatená. Dolný Kubín ,,B“ organizuje jesenné kolo       

1. ligy, preto tajomník upovedomil výbor aby sa s touto problematikou oboznámil a tak isto 

žiadal podmieniť účasť pre hosťujúce družstvá na jesennom kole zaplatením určitého 

poplatku. Výbor aj družstvá sa budú touto problematikou zaoberať.  

- Navrhol zrušiť zasadnutie výboru v mesiacoch júl a august, z dôvodu dovolenkového  

obdobia. V prípade potreby, bude zvolaný mimoriadne zasadnutie výboru. Oznam                      

o zrušených zasadnutiach výboru bude zverejnený na webovej stránke MO.  

Za: 7   Proti: 0      Zdržal sa: 0 

 

Vedúci odboru práce s mládežou a brigádnickej činnosti: 

- Informoval o brigádach, ktoré sa uskutočnili v mesiaci máj. 

- Informoval o pripravovanom detskom preteku ,,Detská nonstopka“, ktorá sa uskutoční 28-

29.06.2025 na revíry 3-2620-1. 

- Informoval o možnej účasti detí z našich krúžkov na celoslovenskej súťaži ,,Zlatý Blyskáč 

2025“ 

 

Vedúci odboru čistoty vôd: 

- Informoval výbor ohľadom častých hlásení znečistenia v lokalite Kňažia. 

 

Vedúci KK: 
- Informoval o záujme Rady SRZ pokračovať v odlove jalca hlavatého v rieke Orava. 

Kompenzácia za odloveného jalca bude v podobe násad iných druhov rýb. Predseda KK dal 

hlasovať. 

Za: 7   Proti: 0      Zdržal sa: 0 
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Hospodár: 

- Požiadal vyhotoviť mapu pozemkov na párnických jazerách, kvôli budúcemu plánovaniu 

bagrovania a zlučovania jednotlivých jazier.  

- Informoval o minuloročnom  zlovení rýb na revíry ChaP 3-2621-1. Odlovilo sa 125 kaprov 

nad 3kg a 3ks sumcov. Odlovené ryby boli premiestnené do revírov 3-4170-1 a 3-2620-1. 

Odlovené ryby sa zakomponujú do výkazu o zarybnení.  

- Informoval o zarybňovaniach na našich revíroch v mesiaci máj. Zarybnený bol úhor v počte 

1400ks  do kaprových revírov a pstruh potočný ročný do Zázrivky. 

- Informoval o školení ohľadom obsluhy agregátu. Školenie sa uskutoční 10.06.2025. 

- Informoval o upratovaní garáže pri rybárskom dome a hangáru vo Vyšnom Kubíne. Garáž 

sa ponúkne do prenájmu.  

- Informoval o zrušení neresísk na Zázrivke. 

- Informoval o sponzorskom dare od p. Demetera vo forme 8ks vriec kukurice, ktorá sa 

použije na zakrmovanie revíru ChaP 3-2621-1. 

- Informoval o odlovení jalca hlavatého pracovníkmi z Rady Žilina. Odlovilo sa 325 kg jalca 

v hodnote 800eur.  

 

Vedúci športovej činnosti: 

- Informoval o preteku ,,Preteky dvojíc“ na revíry 3-4170-1, ktorý sa uskutočnil 08.05.2025. 

- Informoval o dotácii z mesta Dolný Kubín. 

- Informoval o akcii organizovanej Mestom Dolný Kubín ,,Leto v parku“. 

- Navrhol aby pretekári, ktorý reprezentujú našu MO počas rôznych súťaží, nosili a fotili sa 

v odeve s logom našej MO. Dali by sa vyrobiť nejaké nášivky, šiltovky, tričká.  

 

Výbor schvaľuje : 

- Zvýšiť mieru pstruha potočného na všetkých revíroch v našej MO na 30cm. 

- Kompenzáciu od pána Janotíka (za ryby, ktoré ostali v jazere na jeho pozemku) vo forme 

pozemkov 400m2. 

- Pokračovanie v odlove  jalca hlavatého na rieke Orava. 

- Zrušiť zasadnutie výboru v mesiacoch júl a august, z dôvodu dovolenkového obdobia. 

- Žiadosť o prerušení členstva od Jána Dyrca.  

Po vyčerpaní všetkých bodov programu predseda MO SRZ Dolný Kubín poďakoval prítomným 

za účasť a zasadnutie výboru ukončil. 

 

Zapísal a za správnosť zápisu zodpovedá tajomník MO Ing. Marek Mäsiar.  

 

Overil: p. Ján Flajs 

 

 

 

 

 

X
Ing. Marek Mäsiar

Tajomník MO SRZ Dolný Kubín

                        

X
Andrej Benka

Predseda MO SRZ Dolný Kubín

 


